



Date: 18/8/2026

التاريخ: 2026/8/18

**Subject: Live interactive Discussion Session -
Financial Results (unaudited) for first half of
2026.**

**الموضوع: دعوة لجلسه نقاشيه لعرض البيانات الماليه الغير
مدققة للنصف الأول من العام 2026**

Gulf International Chemicals SAOG would like to invite all investors and financial analysts to a virtual discussion session. The agenda for this discussion is to present the unaudited financial results for the first half of 2026 (which were disclosed on Muscat Stock Exchange website on 15/8/2026).

It is scheduled to be held on Sunday, 23/8/2026 at 4:00 pm and for one hour.

This session will be held via the audio-visual platform through the link below:

<https://meet219.webex.com/meet219/j.php?MTID=ma832026d6fce39c7caf647c184c716e6>

For further information, please contact Mr. Mehdi Ali, phone 92881776.

For Gulf International Chemicals SAOG

تود شركه الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع. دعوة جميع المستثمرين والمحللين الماليين الى جلسه نقاشيه افتراضيه تكون جدول اعمال هذه المناقشه هو تقديم النتائج الماليه غير مدققة للنصف الأول من العام 2026 (والتي تم الافصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 2026/08/15) والمحدد عقدها يوم الاحد الموافق 2026/8/23 الساعة 4:00 ظهرا ولمدة ساعة واحده.

سيتم عقد هذه الجلسه عبر برنامج الاتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط ادناه:

<https://meet219.webex.com/meet219/j.php?MTID=ma832026d6fce39c7caf647c184c716e6>

في حالة وجود أي إستفسارات يرجى التواصل مع الفاضل/
مهدي علي - هاتف رقم 92881776

عن شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.

